
PROTOKÓŁ XXIX/2016 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 27 października 2016 r. 

 

    W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Rady Gminy, 27 Sołtysów. Listy 

obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: 

Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard, Pani Izabela Czaplejewska - Skarbnik Gminy 

Białogard, Pani Elżbieta Trzcińska, Pan Krzysztof Skrzycki, Pani Grażyna Mazur i Pan Jerzy 

Zasztowt - Dyrektorzy Szkół. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 10
00

-

11
25

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

   Obrady XXIX Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia,  a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2.  Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3.  Interpelacje i zapytania Radnych.  

4.  Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016      

     Gminy Białogard 

5.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie gminy na 2016 r, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2016-2034, 

c) podjęcia przez  Gminę Białogard współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu realizacji  zadania "Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja" - 

kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego, w którym funkcję lidera  pełnić będzie Miasto Białogard 

d) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Stanominie na zakup 

umundurowania specjalnego ochronnego i wyposażenia, 

e) sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 95/4 obręb ewidencyjny 

Podwilcze, 

f) sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości niezbudowanej, 

oznaczonej geodezyjnie nr 193/2, położonej w obrębie ewidencyjnym Żeleźno 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

9. Zamknięcie XXIX Sesji Rady Gminy Białogard. 

 Pan Przewodniczący poinformował, że nastąpi zmiana w kolejności podejmowania 

przedstawionych projektów uchwał.  

Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z XXVIII 

Sesji Rady Gminy Białogard.  



Pan Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie wniesieniem w terminie określonym 

Statutem Gminy Białogard -§ 22 ust. 2 -do treści ww. Protokołu żadnych poprawek i 

uzupełnień - Rada protokół przyjęła. 

 

Ad. 2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy. Pan Wójt w tym miejscu pogratulował Robertowi Górzyńskiemu uczniowi Gimnazjum 

im. Ignacego Krasickiego w Pomianowie za zajęcie I miejsca w Mistrzostwach Polski w 

biegach na 2000 m. 

Pan Marcin Oborski spytał jakie są wyniki kontroli schroniska Animals w Białogardzie, 

ponieważ na jednym z portali społecznościowych pojawiły się zdjęcia i informacje o 

nieprawidłowościach w schronisku. 

Pan Wójt odpowiedział, że kontrola została przeprowadzona, i wyniki zostaną przedstawione. 

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły  interpelacje i 

zapytania radnych. 

 

Ad. 4. Przyjęcie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016      

     Gminy Białogard. Pan Przewodniczący poinformował, że informacja jest bardzo obszerna, 

zachęcił wszystkich do zapoznania się z nią i ewentualnie z przygotowaniem pytań na kolejne 

Sesje.  

  

Ad. 5.   Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Stanominie na zakup umundurowania 

specjalnego ochronnego i wyposażenia, Pan Przewodniczący odczytał uzasadnienie do 

projektu uchwały. Pan Tadeusz Krzyżaniak Komendant OSP poinformował, że są to środki na 

zakup ubrań ochronnych dla OSP, oraz dofinansowanie zakupu radiotelefonu. Pan Bogdan 

Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki spytał skąd pochodzą te środki, Pani Skarbnik 

odpowiedziała, że prawie 70% środków przekazanych jest przez Zarząd Główny OSP, 

natomiast pozostałe 30% pochodzi ze środków przyznanych na działalność OSP w budżecie 

gminy. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Stanominie na zakup umundurowania specjalnego 

ochronnego i wyposażenia. 

 

2) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r, projekt uchwały przedstawiła Pani 

Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy.  

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2016 r, 

 

3) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 

2016-2034, projekt uchwały przedstawiła Pani Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy, 

poinformowała, że WPF jest zmieniona zgodnie z przedstawionymi zmianami w budżecie. 

 Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2016-2034,  

 



 

4) uchwała w sprawie podjęcia przez  Gminę Białogard współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu realizacji  zadania "Nowoczesna szkoła, nowoczesna 

edukacja" - kompleksowy program wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu 

białogardzkiego, w którym funkcję lidera  pełnić będzie Miasto Białogard, projekt uchwały 

przedstawiła Pani Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy, poinformowała, że do projektu 

przystępują wszystkie szkoły z terenu naszej Gminy, istnieje możliwość pozyskania 239 000 

zł, przy wkładzie własnym gminy wynoszącym 5%, może to być wkład w formie rzeczowej. 

Gmina wystąpiła do Ministerstwa Finansów o opinię dotyczącą przystąpienia do tego 

projektu,  opinia jest pozytywna. Pan Wójt dodał, że projekt będzie realizowany na zasadzie 

partnerstwa na terenie całego Powiatu Białogardzkiego.  

 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie podjęcia przez  

Gminę Białogard współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu 

realizacji  zadania "Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja" - kompleksowy program 

wsparcia szkół i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego, w którym funkcję 

lidera  pełnić będzie Miasto Białogard. 

 

 

5) uchwała w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 95/4 obręb 

ewidencyjny Podwilcze, uchwała została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji na 

Sesji przedstawiła ją Pani Anna Michaliszyn. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:1 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego ograniczonego dz. nr 95/4 obręb ewidencyjny Podwilcze 

 

6) uchwała w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości niezbudowanej, oznaczonej geodezyjnie nr 193/2, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Żeleźno, uchwała została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji na 

Sesji przedstawiła ją Pani Anna Michaliszyn. 

 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości niezbudowanej, oznaczonej 

geodezyjnie nr 193/2, położonej w obrębie ewidencyjnym Żeleźno. 

 

 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

  

Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje. Pani Agnieszka Młynarska Sołtys Sołectwa 

Moczyłki poprosiła aby gmina zwróciła się do osób odpowiedzialnych za dworce PKP o 

udostępnienie poczekalni na dworcu w Czarnowęsach. Pan Wójt odpowiedział, że gmina 

wystąpiła już z pismem o udostępnienie dworca Czarnowęsy Pomorskie, jeszcze nie ma na 

nie odpowiedzi. Pani Zofia Legięć Sołtys Sołectwa Żelimucha spytała kiedy zostanie w jej 

miejscowości postawiona wiata przystankowa, Pan Wójt odpowiedział, że niebawem zostanie 

wylany podest i przystanek wkrótce zostanie postawiony. Pan Kazimierz Kwiatkowski spytał 

co dalej z remontem przystanku w Stanominie? Poprosił aby Rada była informowana o takich 



działaniach. pan Wójt odpowiedział, że takie informacje są przekazywane na komisji 

komunalnej i wtedy podejmowane są decyzje np. o lokalizacji.  

Pan B. Michaliszyn poprosił o zabezpieczenie wybitej szyby przystanku w Moczyłkach. 

Pan Waldemar Januszewski poinformował o imprezach jakie odbyły się w miejscowości 

Lulewice. 

Ad 10. Zamknięcie XXIX Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XXIX Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  

 

 


